
 

JÄRVA VALLAVALITSUS 

 

 

ISTUNGI PROTOKOLL 

 

Teams           21.09.2022 nr 48 

    

Algus kell 10:00 

Lõpp kell  10:41 

 

Istungit juhatas: vallavalitsuse liige Alari Teppan.  

Istungit protokollis: Anne Uus. 

 

Istungist võtsid osa Teamsis: vallavalitsuse liikmed  Tiina Oraste ja Alari Teppan, vallasekretär 

Karin Tenisson-Alev, vallavalitsuse teenistujad Kristi Laane, Jaanika Aava, Katre Mägi, Aime 

Roosioja, Teele Kukk, Meelis Kivi, Veiko Kurim, Kaido Krause, Kuldar Tammik, Ülle Müller, 

Valdur Permanson ja Anne Uus (lisatud osavõtjate nimekiri). 

 

Puudus vallavanem Toomas Tammik. 

 

Päevakord: 

1.Volitamine 

2. Muu vajaduspõhise sotsiaalteenuse määramine 

3. Korraldatud jäätmeveo graafiku muutmine 

4. Hajaasustuse programmi projekti toetuse kasutamise aruande heakskiitmine 

5. Tänukirja andmine 

6. Järva Vallaraamatukogu töötajate koosseisu kooskõlastamine 

7. Küüni katastriüksuse jagamisel koha-aadresside ja sihtotstarvete määramine 

8. Peetri katastriüksuse jagamisel koha-aadresside ja sihtotstarvete määramine 

9. Järva Vallavalitsuse 25.05.2022 korralduse nr 282 „Sundvalduse seadmine Elektrilevi OÜ 

kasuks“ muutmine 

10. Sundvalduse seadmine Elektrilevi OÜ kasuks  

11. Mitteeluruumi üürile andmine 

12. Elektroonilise enampakkumise korraldamine 

13. Isikliku kasutusõiguse seadmine Järva valla kasuks 

14. Albu Põhikooli töötajate koosseisu kooskõlastamine  

15. Informatsioonid 

 

1. Volitamine 

Sotsiaalosakonna juhataja Katre Mägi kandis ette eelnõu. 

Otsustati: anda korraldus nr 476 „Volitamine“ (kõik poolt).  

 

2. Muu vajaduspõhise sotsiaalteenuse määramine  

Sotsiaalosakonna juhataja Katre Mägi kandis ette eelnõu. 

Otsustati: anda korraldus nr 477 „Muu vajaduspõhise sotsiaalteenuse määramine“ (kõik poolt).  

 

3. Korraldatud jäätmeveo graafiku muutmine  
Maastiku-ja heakorraspetsialist Marko Mitt kandis ette eelnõu Ambla alevikus asuva kinnistu 

jäätmeveograafiku muutmiseks. Kinnistu asub tiheasustusalal, kus jäätmeveosagedus on üks kord 

4 nädala jooksul. Kuna kinnistul alaliselt ei elata, ning jäätmeveolepingut lõpetada ei soovita, 

soovitakse jäätmeveosagedust üks kord 12 nädala jooksul.   

Otsustati: anda korraldus nr 478 „Korraldatud jäätmeveo graafiku muutmine“ (kõik poolt).  
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4. Hajaasustuse programmi projekti toetuse kasutamise aruande heakskiitmine 

Maastiku-ja heakorraspetsialist Marko Mitt kandis ette eelnõud: 

4.1. hajaasustuse programmi projekti „Pausti kanalisatsioonisüsteem“ toetuse kasutamise aruande 

heakskiitmine. Projekti eesmärk oli Pausti kinnistule kanalisatsioonisüsteemi rajamine. 

Toetussumma on kasutatud täies mahus, kanalisatsioonisüsteem on rajatud ning kasutusele võetud. 

Vajalikud dokumendid on esitatud, omaosalus on tasutud ja projekt on ellu viidud vastavalt 

kehtestatud nõuetele. Toetus kanda OP Torutööd OÜ arvelduskontole.  

Otsustati: anda korraldus nr 479 „Hajaasustuse programmi projekti toetuse kasutamise aruande 

heakskiitmine“ (kõik poolt). 

 

4.2. hajaasustuse programmi projekti „Kooli-Jaani kanalisatsioonisüsteem“ toetuse kasutamise 

aruande heakskiitmine. Projekti eesmärk oli Kooli-Jaani kinnistule kanalisatsioonisüsteemi 

rajamine. Toetussumma on kasutatud täies mahus, kanalisatsioonisüsteem on rajatud ning 

kasutusele võetud. Vajalikud dokumendid on esitatud, omaosalus on tasutud ja projekt on ellu 

viidud vastavalt kehtestatud nõuetele. Toetus kanda Preston OÜ arvelduskontole. 

 Otsustati: anda korraldus nr 480 „Hajaasustuse programmi projekti toetuse kasutamise aruande 

heakskiitmine“ (kõik poolt). 

 

5. Tänukirja andmine 

Kultuuri-, spordi- ja noorsootöö spetsialist Ülle Müller kandis ette eelnõu  anda valla tänukiri 

Valdur Krasavinile pikaajalise ja südamega tehtud töö eest SA A. H. Tammsaare muuseum 

Vargamäel nõukogu esimehena ja Anneli Siimussaarele SA Eesti Piimandusmuuseum eduka 

juhtimise, uute projektide algatamise ja Muuseumitee projekti vedamise eest Järva vallas. 

Tänukirjad antakse üle 21. oktoobril 2022 Järva valla sünnipäeval. 

Otsustati: anda korraldus nr 481 „Tänukirja andmine“ (kõik poolt). 

 

6. Järva Vallaraamatukogu töötajate koosseisu kooskõlastamine 

Kultuuri-, spordi- ja noorsootöö spetsialist Ülle Müller selgitas, et Järva Vallaraamatukogu 

direktor on vallavalitsusele esitanud taotluse töötajate koosseisu kooskõlastamiseks. Kooseisu 

muutmine on tingitud raamatukogu struktuuriüksuste muutmisest. 

Alates 1. novembrist 2022 on vallaraamatukogu töötajate koosseisus: direktor (1,0 ametikohta), 

bussijuht (1,0 ametikohta) ja raamatukoguhoidja (9,4 ametikohta).  

Alates 1. jaanuarist 2023 on vallaraamatukogu töötajate koosseisus: direktor (1,0 ametikohta), 

bussijuht (1,0 ametikohta) ja raamatukoguhoidja (9,15 ametikohta). Imavere Kooli direktoriga on 

läbi räägitud, et Imavere kooliraamatukogu 0,25 ametikohta viiakse üle Järva Vallaraamatukogu 

kooseisu.  

Otsustati: kooskõlastada Järva Vallaraamatukogu töötajate koosseis. 

 

7. Küüni katastriüksuse jagamisel koha-aadresside ja sihtotstarvete määramine 

Arendus-, ehitus- ja planeeringuosakonna juhataja Teele Kukk kandis ette eelnõu Järva vallas Õle 

külas asuva Küüni katastriüksuse jagamiseks ja moodustavatele katastriüksustele koha-aadressi ja 

sihtotstarbe määramiseks. 

Otsustati: anda korraldus nr 482 „Küüni katastriüksuse jagamisel koha-aadresside ja sihtotstarvete 

määramine“ (kõik poolt). 

 

8. Peetri katastriüksuse jagamisel koha-aadresside ja sihtotstarvete määramine 

Arendus-, ehitus- ja planeeringuosakonna juhataja Teele Kukk kandis ette eelnõu Järva vallas 

Sääskülas asuva Peetri katastriüksuse jagamiseks ja moodustavatele katastriüksustele koha-

aadressi ja sihtotstarbe määramiseks. 

Otsustati: anda korraldus nr 483 „Peetri katastriüksuse jagamisel koha-aadresside ja sihtotstarvete 

määramine“ (kõik poolt). 
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9. Järva Vallavalitsuse 25.05.2022 korralduse nr 282 „Sundvalduse seadmine Elektrilevi OÜ 

kasuks“ muutmine 

Arendus-, ehitus- ja planeeringuosakonna juhataja Teele Kukk kandis ette eelnõu Järva 

Vallavalitsuse 25.05.2022 korralduse nr 282 „Sundvalduse seadmine Elektrilevi OÜ kasuks“ 

muutmiseks. Projekteeritud maakaabli ehitamise käigus on selgunud, et otstarbekas on muuta 

trassi asukohta, et mitte kahjustada kasvavaid puid. Muudatusega väheneb sundvalduse ala 

ligikaudne pindala 536 m
2
-lt 496 m

2
-le. 

Otsustati: anda korraldus nr 484 „Järva Vallavalitsuse 25.05.2022 korralduse nr 282 

„Sundvalduse seadmine Elektrilevi OÜ kasuks“ muutmine“ (kõik poolt). 

 

10. Sundvalduse seadmine Elektrilevi OÜ kasuks  

Arendus-, ehitus- ja planeeringuosakonna juhataja Teele Kukk kandis ette eelnõu sundvalduse 

seadmiseks Elektrilevi OÜ kasuks. Sundvalduse seadmine on avalikes huvides kohase 

elektripaigaldise talumiseks Mägise külas Maarjamõisa tee 22, Maarjamõisa tee ja Aasa tn 6a 

paiknevatele kinnisasjadele. 

Otsustati: anda korraldus nr 485 „Sundvalduse seadmine Elektrilevi OÜ kasuks“ (kõik poolt). 

 

11. Mitteeluruumi üürile andmine 

Vallavara spetsialist Valdur Permanson kandis ette eelnõu valla omandis oleva mitteeluruumi 

üürile andmiseks Koeru alevikus  Paide tee 16a asuvas apteek-ambulatooriumi hoones. Ruumi 

kasutatakse iluteenuse osutamiseks. Üüri suurus on 1.50 euro 1 m
2
 kohta kuus. Toimus arutelu üüri 

suuruse ja selle edasise tõstmise osas.   

Järgmisele vallavalitsuse istungile esitatakse korralduse eelnõu uutest üürihindadest.  

Otsustati: anda korraldus nr 486 „Mitteeluruumi üürile andmine“ (kõik poolt). 

 

12. Elektroonilise enampakkumise korraldamine 

Vallavara spetsialist Valdur Permanson kandis ette eelnõu Järva vallas Imavere külas Vahemaa 

katastriüksuse elektroonilise enampakkumisega võõrandamiseks. Enampakkumine viiakse läbi 

Osta.ee portaalis. Kinnistu võõrandamise alghind on 6000 eurot, tagatisraha 600 eurot, 

enampakkumise periood on üks kuu. 

Otsustati: anda korraldus nr 487 „Elektroonilise enampakkumise korraldamine“ (kõik poolt).  

 

13. Isikliku kasutusõiguse seadmine Järva valla kasuks 

Majandusosakonna juhataja Meelis Kivi kandis ette eelnõud: 

13.1. isikliku kasutusõigusega koormamiseks tasuta ja tähtajatult Järva valla kasuks Albu külas 

asuvale  Albu tee kinnisasjale, Kaalepi külas asuvale Seidla-Kaalepi tee kinnisasjale, Kaalepi külas 

asuvale Kaalepi-Lehtmetsa tee kinnisasjale ja Pullevere külas asuvale Aravete-Järva-Madise tee 

kinnisasjale. Kasutusõigust taotletakse tehnovõrgu ja -rajatise ehitamise, omamise ja majandamise 

eesmärgil.   

Otsustati: anda korraldus nr 488 „Isikliku kasutusõiguse seadmine Järva valla kasuks“ (kõik 

poolt).  

 

13.2. isikliku kasutusõigusega koormamiseks tasuta ja tähtajatult Järva valla kasuks Ageri külas 

asuvale Seidla-Järva-Jaani tee kinnisasjale, Orgmetsa külas asuvale Järva-Madise-Ahula-Orgmetsa 

tee kinnisasjale, Mägise külas asuvale Aravete- Järva-Madise tee kinnisasjale ja Sääskülas asuvale 

Aravete-Aniste tee kinnisasjale. Kasutusõigust taotletakse tehnovõrgu ja -rajatise ehitamise, 

omamise ja majandamise eesmärgil.   

Otsustati: anda korraldus nr 489 „Isikliku kasutusõiguse seadmine Järva valla kasuks“ (kõik 

poolt).  

 

14. Albu Põhikooli töötajate koosseisu kooskõlastamine  

Abivallavanem Tiina Oraste selgitas, et Albu Põhikooli direktor on esitanud vallavalitsusele 

taotluse alates 1. augustist 2023 lisada Albu Põhikooli töötajate koosseisu üks klassiõpetaja 
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ametikoht. Põhjuseks on toodud õpilaste arvu kasv. Koolis on üks liitklass, milles õpib 14 õpilast, 

laste arvu suurenedes ei tohi seaduse järgi enam liitklassi moodustada. 

Otsustati: kooskõlastada Albu Põhikooli töötajate koosseis, lisada töötajate koosseisu alates 1. 

augustist 2023 klassiõpetaja ametikoht. 

 

15. Informatsioonid 

15.1. Arendus-, ehitus- ja planeeringuosakonna juhataja Teele Kukk  andis teada, et 

revisjonikomisjonilt tuli arengukava arutamise käigus vallavalitsusele järgmiseks aastaks kaks 

ettepanekut.  

- Vallavalitsusel koostada aasta alguses arengukavast lähtudes 3-aastane avalikustatud 

tegevuskava.  

- Korraldada rahuloluküsitlusi. 

Arutelu käigus avaldati arvamust, et tegevuskava tehakse arengukava täitmiseks, kolm aastat on 

keeruline, aasta on reaalne.   

Otsustati,  et antud teemat arutatakse juhtkonna koosolekul. 

 

15.2. Vallasekretär Karin Tenisson-Alev andis teada, et 28.09.2022 istungil vaatab vallavalitsus 

esimest korda läbi oktoobrikuu volikogusse esitatavad eelnõud. 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

Alari Teppan  (allkirjastatud digitaalselt) 

Istungi juhataja  Anne Uus 

  Protokollija 

  

 

 

 


